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W zwiqzku z zarzqdzeniem Prezydenta Miasta t.odzi nr 7244NII/17 w sprawie 
przeznaczenia do sprzedazy, w drodze przetargu, nieruchomosci potozonej przy 
ulicy Emilii Plater 34 i Emilii Plater bez numeru, jako mieszkaniec osiedla Batuty
Dofy chciatbym zdecydowanie zaprotestowac przeciw powyzszej sprzedazy, 
jednoczesnie proszqc 0 jej wstrzymanie oraz 0 przeznaczenie wyzej wymienionego 
terenu na poszerzenie terenow rekreacyjnych Parku im. Szarych Szeregow (dawniej 
Park Promienistych), do ktorego wymieniona dziafka bezposrednio przylega, a taki:e 
o pozostawienie bez zmian terenu parkingu przy ul. Gorniczej. 

Uwazam, ze sprzedaz wymienionej wyzej, duzej dziatki, porosni~tej drzewami i 
przylegajqcej bezposrednio do Parku to dziatanie wbrew interesom mieszkanc6w catej 
okolicy oraz dziatanie na szkod~ teren6w zielonych Parku i zamieszkujqcych go zwierzqt. 
W mojej opinii wchodzenie w Park z zabudowq wielorodzinnq ograniczy tereny zielone 
dost~pne dla mieszkanc6w okolicznych osiedli. Powstanie zabudowy mieszkaniowej na 
terenie wspomnianej dziatki spowoduje znaczne zag~szczenie urbanistyczne oraz wejscie 
z zabudowq praktycznie w teren Parku. Takie planowanie przestrzeni publicznej jest 
sprzeczne z art. 1 ust. 1-2 ustawy ,,0 planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym" w 
zakresie m. in. racjonalnego wykorzystania naturalnych zasob6w srodowiska dla 
ksztaftowania teren6w zieleni i rekreacji. Uwazam, ze zabudowanie teren6w bezposrednio 
graniczqcych z Parkiem jest r6wniez niewskazane z uwagi na bardzo duzq inwestycj~ 
powstajqcq mi~dzy ulicami G6rniczq a Okopowq, tuz obok parku, kt6ra juz teraz zaczyna 
dominowac nad okolicq. 

Zabudowanie terenu sqsiadujqcego bezposrednio z Parkiem, poza wyci~ciem drzew 
rosnqcych na tym terenie (kasztanowce, brzozy, topole, lipy i klony w wieku okoto 50 lat), 
wywota r6wniez inne negatywne skutki: zdominuje architektonicznie i przyUoczy Park, 
skutkowac tez b~dzie degradacjq zieleni oraz zniszczeniem miejsc bytowania ptak6w. 

Powstajqce w najblizszym sqsiedztwie osiedle Jarz~binowe docelowo b~dzie miec kilka 
tysi~cy nowych mieszkanc6w, powi~kszajqc w istotny spos6b liczb~ mieszkanc6w osiedla 
Dofy i liczb~ os6b korzystajqcych z teren6w parku. W imieniu wszystkich mieszkanc6w 
okolicznych osiedli zwracam si~ z prosbq 0 poszerzenie teren6w zielonych Parku 
stuzqcych rekreacji. W perspektywie kilku najblizszych lat liczba os6b zamieszkujqcych 



okolic~ bardzo si~ zwi~kszy i obecna infrastruktura b~dzie niewystarczajqca dla rosnqcej 
liczby mieszkancow. 

W okolicy bardzo brakuje duzego placu zabaw dla dzieci - nie ma go ani stare osiedle 
pomi~dzy ulicami Plater a Zagajnikowq, nie rna go osiedle Zagajnikowa, nie ma go 
rowniez nowo powstajqce osiedle mi~dzy G6rniczq a Okopowq. Teren przylegajqcy do 
Parku jest idealnq lokalizacjq dla takiego placu zabaw, ktory m6gfby zostac poszerzony 0 

cz~sc rekreacyjnq dla dorostych (tzw. plenerowa sitownia). Jest to r6wniez bardzo dobre 
miejsce na powstanie t~zni, wzorem innych fodzkich osiedli, ktore uzyskafy t~znie w 
ramach inicjatyw z budzetu obywatelskiego. 
Niestety, wystawienie terenu na sprzedaz uniemozliwHo mieszkancom okolicy 
wyjscie z inicjatywami do budzetu obywatelskiego 0 zagospodarowanie 
powyzszych terenow na cele rekreacyjne. 

Drugim problem widocznym w okolicy jest problem braku miejsc parkingowych. 
Wymieniona dzialka, przeznaczona do sprzedazy, zawiera w sobie teren wzdluz ulicy 
Gorniczej, na kt6rym aktualnie znajduje si~ parking, z ktorego korzystajq mieszkancy 
starego osiedla z kwartalu Gornicza-Zagajnikowa-Bracka-Plater jak i mieszkancy nowego 
osiedla Jarz~binowego . Jest to jedyny duzy parking w okolicy, na kt6rym w chwili obecnej 
parkuje okolo 100 samochodow. 

Wskutek sprzedazy, 0 ktorej wstrzymanie prosz~ , zlikwidowany zostanie JEDYNY w 
okolicy parking - stare osiedle mi~dzy ulicami Plater a Zagajnikowq praktycznie nie rna 
miejsc parkingowych, na nowopowstajqcym osiedlu jest ich r6wniez zdecydowanie za 
malo. Juz teraz ulica Gornicza i uliczki starego osiedla Sq calkowicie zastawione 
samochodami. Gdy zlikwidowany zostanie parking - osiedle pozbawione b~dzie miejsc 
parkingowych. Sytuacja dodatkowo pogorszy si~, gdy w najblizszych latach wyrosnq 
kolejne etapy nowego osiedla JarzE?binowego. 

Z uwagi na interes mieszkancow okolicznych osiedli oraz szeroko poj~te dobro 
publiczne wnioskuj~ 0 wstrzymanie przetargu i rezygnacj~ ze sprzedazy 
wymienionego terenu oraz 0 przeznaczenie terenu dziatek przy Emilii Plater 34 oraz 
Emilii Plater bez numeru na nast~pujqce cele: 
1. na dziatce przylegajqcej bezposrednio do terenow Parku: 
- plac zabaw dla dzieci 
- t~znia dla mieszkancow 
- sHownia plenerowa 
2. pozostawienie terenu wzdtuz ulicy Gorniczej z przeznaczeniem na parking 

Miasto ubiegajqc si~ 0 Expo Horticultural deklaruje, ze w swojej strategii stawia na 
"zielonq t6di". Jako mieszkaniec todzi zwracam si~ z apelem do Pani Prezydent, aby 
deklaracje te przekuc w czyny i rozPOCZqC od realizacji ich w Parku Promienistych. 

Z powazaniem 


